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Abstract (en)
The stair-climbing device (15) which is suitable for example for wheelchairs (10) and driven by an electric motor has two running wheel pairs
(17a/17b) which swivel about drive shafts (20a, 20b) which are separate and eccentric but driven together and which running wheel pairs thus
successively come to rest on a step of the stair or are lowered thereon. At the same time, blocking of the individual running wheels during their
swivel movement can be carried out by means of braking devices assigned to the individual running wheels (17a, 17b) in order to prevent an
undesired rolling away of the wheelchair (10) over the edge of a stair. <IMAGE>

Abstract (de)
Die beispielsweise für Rollstühle (10) geeignete, elektromotorisch betriebene Treppensteigvorrichtung (15) weist zwei Laufradpaare (17a/17b)
auf, die sich um gesonderte, aber gemeinsam angetriebene exzentrische Antriebswellen (20a, 20b) verschwenken und dadurch nacheinander auf
eine Treppenstufe aufsetzen oder absetzen lassen. Dabei kann durch den einzelnen Laufrädern (17a, 17b) zugeordnete Bremsvorrichtungen ein
Blockieren der einzelnen Laufräder während ihrer Verschwenkbewegung vorgenommen werden, um ein unerwünschtes Abrollen des Rollstuhles
(10) über eine Treppenkante zu verhindern.
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